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Na rozdíl od všeobecného přesvědčení je potomek Kennedy
všechno, jen ne zdravotní extremista.

Pokud existuje jedna věc, na které se většina Američanů shoduje,
pak je to, že většina Američanů je nezdravá.

Do roku 2024 bude mít více než 40 procent Američanů nadváhu a
téměř každý desátý bude vážně obézní. Čtyři hlavní příčiny úmrtí
Američanů jsou srdeční choroby, rakovina, náhodná zranění a
mrtvice, z nichž tři se zhoršují špatnou stravou a sedavým způsobem
života.  

Robert F. Kennedy Jr., budoucí ministr zdravotnictví a sociálních
služeb, souhlasí s většinou Američanů. V reklamní
kampani zveřejněné letos na podzim stál Kennedy před stolem
Cheez-Its, Cap’n Crunch a Doritos a pečlivě vysvětloval, jak Úřad
pro kontrolu potravin a léčiv zavádí chemikálie zakázané v jiných
rozvinutých zemích do americké dodávky potravin. ušetřit náklady.

„Několik lidí velmi, velmi zbohatne a jedy skončí v každém
supermarketu,“ poznamenal Kennedy, než vysvětlil škodlivé
vlastnosti tartrazinu, běžně známého jako barvivo Yellow 5, které se
nachází v mnoha potravinách v amerických obchodech s
potravinami.

„Jako žába v pomalu se vařící vodě jsme si toho nevšimli, jak jsme
stále nemocnější,“ vysvětlil Kennedy. „Zvykli jsme si přijímat
chronická onemocnění jako normální. Ale teď se konečně
probouzíme a ptáme se sami sebe: ‚Jak se to proboha stalo?‘“  

Ultra zpracované potraviny tvoří odhadem 73 procent americké
potravinové nabídky. Bylo zjištěno, že tyto potraviny snižují
biologickou dostupnost vitamínů a vedou k metabolickému
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syndromu, cukrovce, angíně, zvýšení krevního tlaku a snížení
biologického věku.

Stejně jako Yellow 5, Red #3 lze také nalézt v potravinách na
regálech supermarketů po celých Spojených státech. Je to téměř 35
let, co FDA zakázala používání červené č. 3 v kosmetice poté, co
studie zjistily, že způsobuje rakovinu u zvířat, ale tato chemikálie se
stále nachází v zásobování potravin v USA, zatímco úřad nadále
monitoruje přidávání barviv do potravin. .

Kennedyho názory na kukuřici nejsou diskutabilní . Prosazoval
menší spoléhání se na dotace používané ke krmení dobytka a
zlevnění nákladů na výrobu mnoha nejoblíbenějších amerických
potravin. Fantastická kniha Michaela Pollana z roku 2006 The
Omnivore’s Dilemma poskytuje komplexní pohled na způsob, jakým
se kukuřice dostala do zásob potravin v USA . Od nápojů, které
pijeme, až po potraviny, které jíme, Amerika spoléhá na kukuřici, aby
snížila náklady na potraviny a obchod s palivy. Devadesát pět
procent krmiva pro zvířata se dnes v Americe vyrábí z kukuřice,
která je podle Pollana hlavní příčinou onemocnění jater u skotu. 

Kukuřičný sirup s vysokým obsahem fruktózy, který je spojován s
kardiovaskulárními chorobami, nahradil v posledním půlstoletí
třtinový cukr v nealkoholických nápojích. Všechny nejoblíbenější
společnosti vyrábějící nealkoholické nápoje v zemi jej používají jako
levnou alternativu třtinového cukru. Cukrovka 2. typu, dětská obezita
a špatné zdraví zubů, to vše je spojeno s touto látkou, kterou
Američané konzumují v dvojnásobném množství, než je doporučeno.
A není to jen v potravinách a nápojích, které konzumujeme. Kukuřice
se také vyskytuje v pytlích na odpadky, dřevěném uhlí, zubní pastě,
bateriích, zápalkách a na regálech supermarketů po celé Americe;

Kennedyho obavy z kukuřice však nejsou tím, co dělá vlny v
americké mediální scéně. Skutečné obavy z Kennedyho vzestupu na
vrchol amerického federálního zdravotnického zařízení mají co do
činění s drogami a vakcínami;

https://www.fda.gov/industry/color-additives/fdc-red-no-3
https://www.nature.com/articles/s41467-023-37457-1
https://www.fairr.org/news-events/insights/the-united-states-corn-undrum
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Den poté, co zvolený prezident Donald Trump nominoval Kennedyho
do vedení ministerstva zdravotnictví a sociálních služeb, byli
hostitelé talk show CNN pobouřeni. Kennedy pro ně není ani tak
hrozbou pro zdraví Američanů, jako vážnou výzvou pro jejich
inzerenty. 

Ať už jde o Ozempic, Wegovy, Jardiance nebo Mounjaro, každá
reklamní přestávka na CNN je poseta reklamami předních
farmaceutických společností, které se příliš nezajímají o boj s
příčinami obezity a cukrovky.

Když moderátorka CNN Kaitlin Collinsová nedávno četla tweet od
Kennedyho , ve kterém sliboval, že pošle úředníky FDA balit, její
producenti si dali pozor, aby nezdůraznili část jeho příspěvku, která
nabádala Američany, aby jedli zdravě, chodili na slunce a především
, cvičení. Zvednutím Američanů z gauče a procházkou na slunci se
prostě nevydělávají žádné peníze. Farmaceutický průmysl dává
přednost tomu, aby naši lidé byli nemocní, aby jim mohli prodávat
prášky. Kennedy je první skutečnou výzvou pro největší hru ve
městě 

Kennedyho otevřené názory na vakcíny jsou dobře zdokumentovány.
Opakovaně zpochybnil plán očkování dětí Centra pro kontrolu a
prevenci nemocí . Během vystoupení v podcastu Health Freedom for
Humanity v roce 2021 vyzval lidi, aby se vyslovili proti nadměrnému
očkování dětí. 

„Když vidím někoho na stopě s malým dítětem, řeknu mu: ‚Raději ho
nedávejte očkovat‘,“ řekl Kennedy. „Pokud to uslyší od 10 dalších
lidí, možná to neudělá a možná to dítě zachrání.“

Ve 40. letech bylo americkým dětem doporučováno očkování proti
neštovicím, záškrtu, tetanu a černému kašli. Dnes se pro americké
děti doporučuje 15 různých očkování, včetně nedávno přidané
vakcíny proti Covid-19. Ačkoli Kennedyho skepticismus ohledně

https://x.com/RobertKennedyJr/status/1849925311586238737
https://www.chop.edu/vaccine-education-center/science-history/vaccine-history/developments-by-year
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očkovacího plánu je mezi odborníky kontroverzní, nelze popřít, že
americké děti dostávají více očkování než kdykoli předtím v historii
USA;

Vzhledem ke svému nadcházejícímu jmenování členem kabinetu se
Kennedy snažil zmírnit svá prohlášení o vakcínách. V rozhovoru pro
NPR po Trumpově vítězství Kennedy slíbil, že nebude zdaleka tak
radikální, jak tvrdí jeho kritici.

„Pokud jsou vakcíny pro někoho dobré, nezbavím se jich,“ řekl
Kennedy NPR . „Zajistím, aby byly k dispozici vědecké studie
bezpečnosti a účinnosti a aby lidé mohli individuálně posoudit, zda je
pro ně produkt dobrý.“

Virologové konkrétně protestovali proti Kennedyho přesvědčení, že
bezprecedentní nárůst míry autismu mezi americkými dětmi souvisí s
vakcínami. V roce 1997 byl diagnostikován autismus u jednoho z 2
500 dětí. Do roku 2017 toto číslo explodovalo na jednoho z 68.
Odborníci tvrdí, že nárůst je způsoben lepším porozuměním této
nemoci. Skeptici, včetně Kennedyho, však tvrdili, že nárůst souvisí s
širším plánem očkování pro americké děti. Kennedy opakovaně
tvrdil, že „vakcíny způsobují autismus“, což je tvrzení
zpochybňované a odmítnuté předními virology. 

„Nemyslím si, že existuje nějaká vědecká otázka, že vakcíny
způsobují autismus,“ řekl Kennedy během vystoupení v podcastu s
Patrickem Bet-Davidem. V rozhovoru s Jesse Wattersem v roce
2023 Kennedy zopakoval své tvrzení . „Věřím, že autismus pochází
z vakcín, ale věřím, že většina věcí, které si lidé myslí o mém názoru
na vakcíny, je nesprávná. Vše, co jsem řekl o vakcínách, je, že
bychom měli mít dobrou vědu. Měli bychom provádět stejný druh
testování, placebem kontrolované studie, které děláme pro jakýkoli
jiný lék;

https://www.npr.org/2024/11/07/nx-s1-5181889/analyzing-what-rfk-jr-said-on-morning-edition-about-his-health-policy-vision
https://www.foxnews.com/video/6330950198112
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Navzdory svým námitkám proti rozsáhlému očkovacímu kalendáři
Kennedy tvrdí, že jeho zájem spočívá méně v zákazu vakcín a více
ve vytváření transparentnosti pro informovaný souhlas. Tuto obavu
sdílí velká část americké veřejnosti, zejména republikáni. V roce
2019 Gallup zjistil , že více než 50 procent republikánských voličů s
dětmi věřilo, že je „extrémně důležité“ očkovat jejich děti. Do roku
2024 se toto číslo snížilo téměř o polovinu na 26 procent;

Skepse k očkování nepřišla z ničeho nic. Pandemie Covid-19
přinesla do centra pozornosti americkou očkovací politiku, protože
společnosti, vládní instituce a vzdělávací instituce nařídily
uspěchanou, chybnou vakcínu, která byla nabízena jako zázračný
lék, ale nedokázala naplnit humbuk. Pokud jsou americká lékařská a
mediální zařízení frustrována rostoucí skepsí ohledně očkovací
politiky, nemusí vinit Kennedyho.

Robert Redfield, bývalý ředitel Centra pro kontrolu a prevenci
nemocí za první Trumpovy vlády, v neděli obhajoval Kennedyho
nominaci na ministra zdravotnictví. „Kennedy není proti vakcínám,“
řekl Redfield . „Kennedymu jde o transparentnost vakcín, o upřímnou
diskusi o vakcínách a vyžadování údajů, které ukazují, že tyto
vakcíny jsou bezpečné a účinné.“

Ti, kteří se obávají, že Kennedyho jmenování do čela nejvyšší
americké zdravotnické agentury spustí vlnu násilného krmení a
vládou nařízených diet, dostali v neděli jisté ujištění poté, co se o
víkendu objevil snímek Kennedyho, jak jí McDonald’s s posádkou
MAGA. Don Trump Jr. k obrázku vtipně popsal : „Udělat Ameriku
znovu zdravou začíná ZÍTRA“;

Pro Američany nemůže budoucnost přijít dostatečně brzy;

https://www.newsweek.com/rfk-donald-trump-vaccines-skeptical-mandate-polling-1986138
https://thehill.com/policy/healthcare/4996013-robert-redfield-robert-f-kennedy-vaccines/
https://x.com/DonaldJTrumpJr/status/1858136498530374074

